



Referat styremøte  
25. oktober 2023, kl. 16:15, rom: 139V  
Fysisk fagutvalg

***sak num Sakstittel O/V/D***

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

***64 2023 Godkjenning av innkalling V***

Godkjennes.

***65 2023 Valg av ordstyrer og referent V***

Rebecca som ordstyrer og Isabel som referent godkjennes.

***66 2023 Godkjenning av referat V***

Godkjennes.

***67 2023 Orienteringer O***

**0.1 Mari**

Mari skal ha møtet med Ann Cecilie. Hun er bedt om å spørre Ann Cecilie om å ta med studentrepresentant.

## 0.2 Elise

Hun var MNSU møte det det ble valgt ny leder og nestleder. De ønsker flere engasjerte medlemmer.

Hun var også på møtet med fakultetet. Der ble det tatt opp tre hovedsaker:

1. Det var snakk om eksamensformer. MNSU har kommet med forslag om at en prosentdel av lab / eksperimentarbeid skal vektlegge i avsluttende karakteren. Det ble diskutert om todagers eksamen på silurveien og hvordan dette kan bli vanskelig hvis alle skal rekke å ha eksamen innen semesteret.

2. Det oppmuntres til å svare på studiebarometeret. Dette er fordi det ønskes statistikk om hvordan studenter har det. Av å svare er man med i loddtrekning. Fysikk gjorde det bra i fjor da Espen promoterte med film og pizza. Man ønsker nå at fakultetet hjelper med å promotere.

3. Studie kvalitetsmidler, midler for å øke studiekvaliteten. Når dette ble diskutert var det lite fokus på sosiale arrangementer. Det var også snakk om oppfordring til samarbeid mellom studentene.

To mindre saker ble også diskutert. Først var det snakk om salg og servering av alkohol i UiOs lokaler. Knut Mørken mente vi var flinke og flere var enige. Til slutt var uttrykt et ønske om at studentrepresentanter får opplæring. MNSU vil dermed fortsette med å holde kurset deres.

## 0.3 Pernille

Hun har ansvar for merch og fant et tilbud med 30 kr for 30x30 print. Da må vi kun kjøpe gensere selv.

## 0.4 Dag

MFU har ikke svart på mailen hans. Han spør videre hvem i FFU som vil hjelpe med integreringskonkurransen. Isabel og Elias stiller. Videre vil det trenge flere frivillige til selve konkurransen, men det blir ikke relevant før senere. Han har også snakket med en i MFU om å holde konkurransen i et auditorium på VB.

## 0.5 Max

Dette diskuteres under *Eventuelt*.

## 68 2023 Intern utdeling av årets foreleser D

Rebecca tenker Anders og Ann Cecilie, og ikke Dorthea, skal få gave siden de fikk flest stemmer. Det diskuteres hvordan gavene skal tildeles, privat eller felles kollokviet. Det blir også foreslått å dele den ut under forelesning, men dette kan bli et problem da Ann Cecilie ikke underviser for øyeblikket. Helene får beskjed om å lage diplom til de to foreleserne.

## 69 2023 Eventuelt D

Skal vi fortsette med kaffefredag? De to første ukene ble det helt tomt for kaffe, ukene etter var det ikke slik. Konkluderer med å forsette men kun å servere en kaffe. Max tar ansvar for å sette ut kaffen, fredager kl 12.

Snakker videre om hytteturen. Problemet er at elite ikke tar fys1105 som ikke er ideelt da turen gir et oblig poeng. Kunne det være mulig å inkludere FYS1210? Når skal turen holdes? Enten mars eller april. I april er det flere arrangementer som må betales for, derfor kan det kollidere med turen. Johannes nevnte også at det ikke var sikkert hvorvidt han kunne bli med på turen, men kanskje 2. og 4. mars passets. Det uttrykkes også at det er ønskelig å ha med Johannes da han er kul og hyggelig. Konkluderer med at Max skal si til Johannes at vi skal finne ut av logistikk med administrasjonen.

## ***70 2023 Møtekritikk***

Ingen møtekritikk.

check-out kl 16:50

Isabel Sagen  
*Referent*